

1992

公司大事記 Landmark Events

1992年 中國國際貿易促進委員會會長鄭鴻業兼任公司董事長。

1992年2月 根據《計算機軟件保護條例》制定的《計算機軟件著作權登記辦法》開始實施，公司同時開始承辦版權登記申請。

1992年3月26日－27日 應公司邀請，美國衛生工業製造商協會代表團一行五人訪問北京。

1992年4月13日－14日 公司派代表參加由AIPPI中國分會在北京召開的中國知識產權法律制度研討會，來自五大洲四十多個國家和地區的三百多名代表參加。

1992年5月22日 由中國專利代理（香港）有限公司主辦、香港貿易發展局和中國國際貿易促進委員會駐香港代表處協辦的中國專利與商標制度研討會在香港召開。時值中美關於貿易和知識產權問題的談判（中美301條款談判）掀起的“知識產權熱”，公司主辦的這次研討會引起香港各界人士的強烈關注和巨大反響。

1992 Zheng Hongye, Chairman of CCPIT, concurrently took the position of Chairman of the CPA board of directors

February 1992 The Measures for the Registration of Computer Software Copyright formulated under the Regulations for the Protection of Computer Software came into force. The China Patent Agent (H.K.) Ltd. began to prosecute applications for the copyright registration of computer software.

26-27 March 1992 At the invitation of the China Patent Agent (H. K.) Ltd., a five-member delegation of the US Health Industry Manufacturers Association visited Beijing.

13-14 April 1992 The China Patent Agent (H. K.) Ltd. sent its representative to the Symposium on Intellectual Property Systems in China held by the Chinese Group of AIPPI in Beijing. Present at the Symposium were more than 300 participants from over 40 countries and regions on the five continents.



▲ 公司董事長柳谷書與中國最高人民法院院長任建新、中國專利局局長高盧麟、WIPO法律顧問雷大濟、公司前總經理王正發在中國國際貿易促進委員會成立40周年慶祝大會上（1992年5月）。

Present at the celebration marking the 40th anniversary of the China Council for the Promotion of International Trade in Beijing were (from left to right): Liu Gushu, Chairman of China Patent Agent (H.K.) Ltd.; Gao Lulin, Commissioner of the Chinese Patent Office; Ren Jianxin, President of the Supreme People's Court of China; Gust Ledakis, Legal Counsel of WIPO and Wang Zhengfa, former CPA General Manager (May 1992).

誠信天下 服務四海